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Styrelsemöte via Teams 
Tid:  17.00 – 19.30 
 

§ 01 Mötets öppnande 
 Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 02 Godkännande av dagordning  
 Dagordningen gicks igenom och godkändes.  
 
§ 03 Val av Justerare 
 Viltspårsansvarig valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll. 
 
§ 04 Föregående protokoll från 6 december 2020 
 Föregående protokoll gicks igenom. Varefter det lades till handlingarna. 
 
§ 05 Rapporter  
 De skriftliga rapporterna gicks igenom.     
 
§ 06 Årsmöte 2021 

Annonsering ang. inställt årsmöte diskuterades.  
Styrelsen beslöt att vi redan nu annonserar både på hemsidan och via Facebook att årsmötet 

ställs in och att årsmöteshandlingarna kommer att presenteras en vecka innan det tänkta 
årsmötesdatumet (21 mars). Det ska också informeras om att styrelseledamöterna 
fortsätter på sina mandat ett år till. 
Ev. synpunkter på handlingarna tas emot av avdelningssekreteraren.  
Årets Championatshästar skickas till de som erhållit sitt championat.  

 
§ 07 Verksamhetsberättelse för 2020  
 Avdelningssekreteraren konstaterade att det mesta av verksamhetsberättelsen är klart. En 

del faktauppgifter fattas dock ännu.  
Avdelningskassören konstaterade att bokslutet för 2020 pekar på ett mycket bra resultat.  

 
§ 08 Verksamhetsplan 2021 
 Det mesta av materialet till Verksamhetsplanen för 2021 har kommit in till 

avdelningssekreteraren. Det återstår en del arbete med rambudgeten.  
 
§ 09 Kursavgifter och kursarvoden 2021 

 
Kursverksamheten har tidigare gett ett överskott. Utbildningsansvarig informerade om att 
hon vill höja instruktörernas arvoden inför årets kursomgång. Däremot bedömer hon att 
kursavgifterna bör ligga kvar på en oförändrad nivå, för att bidra till medlemsnyttan. 
Styrelsen diskuterade frågan om hur man kan göra det mer attraktivt att hålla kurser för 
SSRK Dalarna och behålla instruktörerna inom vår organisation. Arvodet bedömdes vara ett 
viktigt argument. Ett annat att vi erbjuder olika former av fortbildning och vidareutveckling. 

Styrelsen beslöt att kursavgifterna ligger kvar på tidigare nivåer, 1100 kr /kurs av standardlängd 
motsvarande ca 4 x 3 tim. 

Styrelsen beslöt vidare att instruktörernas arvoden höjs till 1500 kronor efter skatt per person 
vid 2 instruktörer (helt arvode höjs till 3000 kr efter skatt). 
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Ovanstående är riktmärken för kurser av standardlängd och kan anpassas efter 
aktiviteternas omfattning. 
 
Utbildningsansvarig jobbar vidare med frågan om fortbildning för instruktörerna. 

 
§ 10 Remiss: Spanieljaktprovsregler  

Styrelsen konstaterade att man inte hade erfarenhet nog att uttala sig i frågan. Jaktansvarig 
lovade höra sig för i Jaktkommittén Dalarna om deras synpunkter. 

 
§ 11 Tillgång till viltförvaring/förråd för avdelningens olika verksamheter 

Det har framkommit önskemål från bl.a. Tollingjaktgruppen om att få köpa in en frys för 
förvaring av vilt till sina prov. Även utbildningsverksamheten och viltspårsverksamheten 
har behov av mer förvaring av vilt och blod. (Idag förvaras det hemma i privata frysar.) 
Styrelsen diskuterade behovet och kom fram till att det är lämpligt att köpa in några fler 
frysar. I förrådet i Vassbo finns inte plats för fler frysar och i förrådet hos Studiefrämjandet 
får inte vilt förvaras, så förutsättningen för inköpen är att någon inom resp. verksamhet 
kan ha frysen hemma hos sig (alt. hittar annan plats).  
Styrelsen diskuterade också frågan om viltinköp och konstaterade att det vore mycket bra 
om inköpen sker i samordning och att alla verksamheter redan under våren för fram sina 
viltbehov för nästa års aktiviteter och kommunicerar med t.ex. jaktkommittén Dalarna. 
Styrelsen kom fram till att det finns behov av en person som är samordnare i frågan om 
inköp av vilt. 

Styrelsen beslöt att ställa sig positiv till inköp av 2 nya frysar. 
 
§ 12 Att nå ut till nya medlemmar 
 SSRK Dalarna har fått frågan från en grupp i Gagnef, som går jägarskolan, om vi kan visa 

våra hundars jaktegenskaper för dem. Mötet diskuterade frågan och såg chansen att få visa 
upp klubbens duktiga hundar.  

Styrelsen konstaterade att man är positiva till förslaget och uppmanar frågeställaren att jobba 
vidare med denna utmärkta idé. 

 
§ 13 Hemsidan och Facebook 
 Styrelsen uppdrog åt avdelningssekreteraren att informera, både på Hemsidan och på 

Facebook, om att vårt årsmöte ställs in.  
 

§ 14  Skrivelser 
 Inga nya inkomna skrivelser förutom den veckopost från Hs som redan skickats ut till 

styrelsen.   
 
§ 15 Övriga frågor 
 Inga övriga frågor förelåg.  
 
§ 16 Nästa möte 
 Nästa möte, som blir ett digitalt möte via Teams, bestämdes till 21 februari, kl. 18.00. 
 
§ 17 Mötets avslutande 

Mötesordförande tackade ledamöterna och mötet avslutades. 
 
 
 


